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  Datum: 2013-10-02 

Plats: Furumossen Holmestad 

Kl: 18:30 

 

Närvarande: Christer Odh, Britt Franzén, Lisa 

Ragnarsson, Ann-Louise Andersson, Anna 

Gustavsson, Eva Norell, Birgitta Wenzer 

Frånvarande: Kjell-Ove Persson 

 

1. Mötet öppnas 

     

2. Föregående mötesprotokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

    

3. Styrelsen beslutar att Frida Neuman får gå utbildningarna M1 ut-

bildning och MH Figurantutbildning. MH utskottet ansvarar för an-

mälan och för att vidareförmedla betalningsinformation till kassören 

för betalning. 

 

4. Kommunen har bett byggfirman ”Sälles bygg” att göra ett kostnads-

förslag på vårt skadade ladugårdstak. Ska titta på två alternativ, end-

ast laga skadan alt. byta hela taket på hela baksidan av taket. Kjell-

Ove Persson ska bli kontaktad av kommunen när beslut är fattat.  

 

5. Kodlås, styrelsen beslutar att vi ska byta ut vårt nuvarande nyckellås 

system, mot ett kodlås. Dels för att slippa kostnader med att ständigt 

kopiera upp nycklar och dels för att slippa problemet med att få in 

nycklar från personer som egentligen inte behöver ha sådana. Chris-

ter kollar upp lite frågor innan vi genomför åtgärden.  

                   

6. Ny anslagstavla kommer att sättas upp på gaveln av huset. Den hål-

ler just nu på att väderbeständigas nu av Gert-Inge Rydbeck. An-

slagstavlan bör sitta på gaveln vid köksentrén och gärna under den 

nya lampan som där ska sättas upp så man kan se information även 

under kvällstid. Christer Odh har även lyckats fixa en 

whiteboardtavla på nästan 2 meter som med fördel kan sättas upp på 

altanens vägg, kan därmed underlätta de dagar då kurser håller till på 

altanen. Detta kräver att en av de lampor som finns där flyttas.  

 

7. Cattis Diits och Anna-Karin Gagnemyr får på klubbens bekostnad 

åka på utbildning med Lars Fält 9/11-13, kostar 300 kr/person. HUS 

får ansvara för anmälan samt information till kassör om hur betal-

ning ska ske. 

 

8. HUS; en arbetsordning för Rallylydnadsansvarig upprättas, för att 

det ska tydliggöras vad man ansvarar för i sitt uppdrag. Förslag till 

arbetsordning: 

 Anordna ett KM som är öppen för alla på klubben att delta i 
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 Delta på D-hus möten 

 Anordna en inofficiell tävling alt. en rallyträningshelg för ak-

tiva inom klubben.  

 

9. Medlemslotteri, Gudrun Carlsson vill sluta som lotteriansvarig vid 

nästa årsmöte. Lisa lägger ut en förfrågan på hemsidan om någon är 

intresserad. För vi ingen som tar över medlemslotteriet kommer 

detta att läggas ner. I dagsläget ger medlemslotteriet 6000 kr/år i in-

täkt för klubben.  

 

10. Nästa årsmöte planeras till 15/2 2014, kl. 19.00 på klubben. (enligt 

våra stadgar ska årsmöte hållas mellan 10-28 februari). Viktigt att 

festkommittén och köket informeras om detta i tid så de kan planera 

mat och underhållning. Informera utskott om tider för inlämning av 

budget, verksamhetsberättelser och verksamhetsberättelser.   

 

11. Medlemsavgiften kommer att höjas nästa år till 400 kr, enligt det be-

slut vi tog på förra årsmötet (varav 340 går till SBK centralt samt 25 

kr/medlem går till distriktet, klubben behåller alltså endast 35 

kr/medlem). Även delbetalande medlemsavgift höjs från 50 kr/år till 

100 kr/år enligt beslut på årsmötet. Lisa ansvarar för att dessa siffror 

justeras i vårt centrala register.  

 

12. Christer får mandat till att köpa in tre nya ytterbelysningar till stu-

gan. Dessa behöver vara rörelsestyrda för att man ska kunna ta sig 

fram till stugan utan att snubbla under det mörka tiden på året. En till 

köksentré, en till ”finentré” och en till gaveln ut mot ”agilityparke-

ringen”.  

 

13. Genomgång av balansrapport. I dagsläget har vi ett beräknat resultat 

på 59 000 kronor.  

 

14. Nästa möte blir onsdagen den 4/12 hos Lisa i Mariestad 18,30. På 

detta möte ska även utskottens ledare delta, dvs. HUS – Susanne T, 

Tävling – Eva N, MH – Hilde A och Agility – Anci F. 

 

15. Övriga frågor 

- Råttor och möss, vi har fångat några stycken än så länge. Verkar fungera 

bra med de åtgärder som genomförts. Finns dock framtida behov av tätning 

av grunden då det i dagsläget är väldigt enkelt för råttor och möss att ta sig 

in under huset.  

 

- Container, Anna G har varit i kontakt med Malin B i kökskommittén som 

fortsättningsvis kommer att sköta tömningen av containern. Den töms inte 

automatiskt utan man får ringa in och be om tömning vid behov. 

 

- Klubbväst, de som klubben köpt in är nu sålda (ev. finns en kvar med ett 

fel på, men detta fixar Evelina A gentemot leverantör). Styrelsen ger Eve-
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lina A uppdrag att titta på kepsar och mössor (ca 50 st av varje) som klub-

ben i så fall betalar för att sedan ha till försäljning i klubben. 

 

- Vildsvin, vi kollar vidare om någon eller några sett till vildsvin i närheten 

av vår anläggning. 

 

- Sponsring, klubben saknar endast en inbetalning från en sponsor nu. 

 

- From 1/10 är Birgitta Wenzer medlemsansvarig istället för Britt Franzén, 

viktigt att vi hänvisar frågor till rätt person. 

 

 - Under nästa år finns det behov av upprustning av klubbstugan, t ex vind-

skivor, smärre fönsterrenoveringar, en plåt som är lös på altanen, utomhus-

bänkar som är sönder och i dåligt skick. Viktigt att styrelsen samtalar med 

anläggningsgruppen för att samordna dessa sysslor. 

 

- Vi kan generellt se att flera arbetsgrupper och kanske även utskott behöver 

få tydliga uppdrag av styrelsen alt. att man upprättar en arbetsordning för 

samtliga för att vi inte ska missa saker som behöver göras löpande. T ex 

städdagar, underhåll av klubbstuga etc. detta är något som vi bör ta med oss 

ut till arbetsgrupper och utskott för diskussion.  

 

 

 

 

Ordförande 

Lisa Ragnarsson   Sekreterare 

    Anna Gustavsson 


